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1. In het raadsvoorstel voor de aankoop van de gronden in het middengebied dat behandeld is 
in de zomer van 2019 hebben we met u als raad de strategie gedeeld waarom het college zou 
handelen zoals toen voorgesteld. En de gemeente heeft met de contracten rondom deze 
aankoop en de ontwikkeling van de flanken geen van de bestaande contracten 
opengebroken maar aanvullende afspraken gemaakt. 

2. Wat is dan het voordeel van het nieuwe contract voor de gemeente? De koopovereenkomst 
i.c.m. met die exploitatieovereenkomst zorgen er samen voor dat er nu snel kan gewerkt 
worden aan de plannen om de Danenberg te gaan realiseren. Dus het doel was om meer 
snelheid in het proces te krijgen. U stelt dat er een kwart van het van origine beschikbare 
bedrag over lijkt te zijn. Die conclusie is onjuist en het college begrijpt niet waar deze 
conclusie op gebaseerd is.

4. Dat u verzocht op 1 juni 2020 om de vertrouwelijkheid van de stukken af te halen. Ik neem 
aan dat u 1 juli bedoelt? En nu wordt het best technisch. Er is een onderscheid tussen het 
opheffen van geheimhouding op stukken en het openbaar maken van de stukken. Om deze 
dan bijvoorbeeld te publiceren of aan derden beschikbaar te stellen. Van alle stukken is 
inmiddels de geheimhouding opgeheven maar om het openbaar beschikbaar te stellen van 
contracten moeten we volgens de wet openbaarheid op bestuur aan contractanten hun 
zienswijze vragen van bent u akkoord als contractpartij dat wij deze informatie in de 
openbaarheid brengen. En in de WOB staan ook bepaalde aspecten waar het dan om gaat. En 
we hebben dit al gevraagd aan de contractanten maar we hebben nog niet alle zienswijzen 
ontvangen.

5. Het aangaan van overeenkomsten  is een bevoegdheid van het college. En voor wat betreft 
het  aangaan van de koopovereenkomst voor het middengebied hebben wij ook met u als 
raad daarover gesproken en heeft u ook middelen daarvoor beschikbaar gesteld. En het 
college heeft niet het idee gehad dat de raad het wenste om mee te denken over de inhoud 
van de contracten. En we hebben de contracten aan laten sluiten bij hetgeen wij ook met u 
hebben gecommuniceerd in de aanloop naar dat u middelen beschikbaar heeft gesteld. 

Vraag 6, 7 en 8 zijn best heel juridisch van aard. En het zijn juridische, technische vragen die 
ook over overeenkomsten van de gemeente in het algemeen gaan. En ik zal er voor zorgen 
dat u hierop schriftelijk antwoord op krijgt.

Bij vraag 8 wordt ook nog over een mening gevraagd, een mening van het college. Nou bij 
geheimen, als een stuk geheim is of niet openbaar gaat het niet om een mening van het 
college maar wat er juridisch dan wel en niet mag met dat stuk. En het college moet zich daar 
dan ook aan houden. En mocht u de inhoud van een niet openbaar contract met mij willen 
bespreken en het is nog delen die niet openbaar zijn dan moeten de deuren gesloten blijven 
en dat mag dan niet met derden besproken worden. 

Ik hoop dat ik uw vragen goed beantwoord heb. 


